
 Protokół 
LII sesji Rady Osiedla św. Łazarz 

z 12 grudnia 2018 r. 
 
Sesja Rady Osiedla Św. Łazarz odbyła się w Szkole Podstawowej nr 26. Rozpoczęcie obrad 
nastąpiło o godz. 17:30. 
 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 
 
W obecności kworum (12 osób obecnych) obrady LII Sesji Rady Osiedla Św. Łazarz 
otworzył Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do protokołu. Na protokolanta powołano Joannę Warsztę – pracownika 
Wydziału Wspierania Jednostek Pomocniczych Miasta.  
 
 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący odczytał porządek obrad, który stanowi załącznik nr 2 do protokołu 
i rozszerzył go, dodając punkt: 
2a. Projekt uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu sesji Rady oraz harmonogramu 
dyżurów radnych osiedlowych w roku 2019. 
 
 

Głosowanie nad porządkiem obrad: 
Za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
 
2a. Projekt uchwały w sprawie ustalenia harmonogramu sesji Rady oraz 
harmonogramu dyżurów radnych osiedlowych w roku 2019. 
 
Przewodnicząca Zarządu Maria Łazarz przedstawiła propozycję harmonogramu sesji Rady do 
końca bieżącej kadencji, tj. do marca 2019 r. 
 
Godz. 17:40 – do sesji dołączył radny Ryszard Balcerzak oraz radna Agnieszka Michalak-
Pietkiewicz. Od tej pory w obradach brało udział 14 osób. 
 
Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej propozycji, Przewodniczący Rady poddał projekt 
uchwały pod głosowanie. 
 

Głosowanie nad projektem uchwały: 
Za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 

 
W wyniku głosowania uchwała nr LII/334/II/2018 została podjęta przez Radę Osiedla 
(zał. 3). 
 
 
 
 
 



3. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją, przedstawienie bieżącej 
informacji z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

 
Przewodnicząca Zarządu przekazała radnym informacje dot.: 
- posiedzenia Zarządu, które odbyło się 27 listopada; podczas posiedzenia podjęto uchwały 
dot.: uwag do projektu Strefy Płatnego Parkowania na terenie Osiedla, przekazania tablic 
informacyjnych znajdujących się na stanie Osiedla Parafii pw. Św. Michała Archanioła przy 
ul. Stolarskiej oraz udzielenia rekomendacji dla Fundacji „APJA”; 
- zaproszenia na spotkanie dot. przyszłości Olimpii; 
- pisma Zarządu Dróg Miejskich ws. organizacji ruchu na terenie Osiedla; w piśmie 
poruszono kwestie dot. m.in. przeniesienia postoju taksówek z ul. Potworowskiego na 
ul. Chociszewskiego czy remontu chodnika na ul. Wyspiańskiego; 
 
Godz. 18:00 – do sesji dołączyła radna Bogna Zielińska. Od tej pory w obradach brało udział 
15 osób. 
 
- sprawozdania z działalności Rady w obecnej kadencji; Przewodnicząca poinformowała, 
że w biuletynie umieszczone zostaną informacje dot. składu Rady, zadań i obowiązków 
radnych, frekwencji radnych podczas sesji, czy zadań i inwestycji realizowanych ze środków 
Osiedla; 
- maila od mieszkanki ws. baneru przy ul. Niegolewskich/Jarochowskiego; 
- maila od mieszkańca Osiedla ws. braku chodnika przy ul. Szylinga, w miejscu prowadzonej 
obecnie budowy; 
- obchodów 100-lecia wybuchu Powstania Wielkopolskiego; 
- organizacji Sylwestra na skwerze przy ul. Małeckiego; 
- siedziby Rady Osiedla; Rada będzie mogła korzystać z obecnej siedziby do marca 
przyszłego roku, następnie pomieszczenie to zostanie przeznaczone na potrzeby nauczycieli 
wychowania fizycznego, a Radzie udostępniona zostanie jedna z sal lekcyjnych, magazyn 
natomiast przeniesiony zostanie do budynku ZSiPO. 
 
Przewodniczący Rady Filip Olszak przekazał informacje dot. postępów ws. przebudowy 
Rynku Łazarskiego. Obecnie pozyskiwane są ostatnie niezbędne dokumenty, przetarg 
ogłoszony zostanie w przyszłym roku. Przewodniczący poinformował też o poprawkach 
zgłoszonych do budżetu Miasta na rok 2019 dot. Osiedla Św. Łazarz. W budżecie 
zabezpieczono m.in.: 
- 200 tys. zł na oczyszczenie elewacji sali gimnastycznej i remont części ogrodzenia Szkoły 
Podstawowej nr 26; 
- 150 tys. zł na remont elewacji i filarów tarasu Przedszkola nr 39; 
- środki na remont dachu oraz projekt remontu elewacji XXXVII LO z Oddziałami 
Terapeutycznymi; 
- środki na dziedziniec Przedszkola nr 44; 
- 500 tys. zł na remont alejek oraz projekt kompleksowej rewaloryzacji w Parku Kasprowicza; 
- 50 tys. zł na wsparcie funkcjonowania ogrodów społecznych; 
- 400 tys. zł na rewaloryzację zieleni na skwerze przy ul. Kolejowej; 
- 600 tys. zł na rewaloryzację zieleni i remont chodnika na ul. Dmowskiego;  



- 200 tys. zł na koncepcję przebiegu ul. Dolnej Głogowskiej.  
 
Jako ostatni głos zabrał radny Wojciech Dera, który przekazał informacje nt. warsztatów 
dot. targowisk, w których brał udział.  
 
11. Wolne głosy i wnioski. 
 
Brak. 
 
12. Zamknięcie sesji. 
 
Przewodniczący Rady Osiedla, Filip Olszak, podziękował wszystkim za przybycie i zamknął 
obrady sesji. Sesję zakończono o godz. 19:30. 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                          Przewodniczący obradom: 
 
 (-) Joanna Warszta                                                                      (-)  Filip Olszak 



Przewodniczący       Poznań, 11 grudnia 2018 r. 
Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

 
W uzupełnieniu do zawiadomienia o zwołaniu LII sesji Rady Osiedla Św. Łazarz na dzień 
12 grudnia 2018 r. o godz. 17:30 w Szkole Podstawowej nr 26, przedstawiam następujący 

porządek obrad: 
 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, powołanie protokolanta. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Zapoznanie Radnych z przekazaną korespondencją przedstawienie bieżącej informacji 

z prac Zarządu Osiedla między sesjami. 

4. Wolne głosy i wnioski. 

5. Zamknięcie sesji. 

 

 

 
Przewodniczący 

Rady Osiedla Św. Łazarz 
 

                (-) Filip Olszak 
 


